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A gyűlésen jelen voltak: a mellékelt jelenléti ív szerint   
A gyűlésen részt vett lakosok száma: 0 
     
Napirendi pontok: 
 

1.  Megnyitó 
2.  Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
3. A 2019-es év zárszámadása 
4. A kutyatartásról szóló általános érvényű rendelet  megtárgyalása 
5. A község tulajdonában lévő közhasznú célokat szolgáló ingatlanok bérbeadását szabályozó 
általános érvényű rendelet megtárgyalása 
6.  Kérvények és egyéb aktuális témák megtárgyalása 
 
 
A gyűlést megnyitotta és vezette Iván Lajos polgármester. A javasolt napirendi pontokkal a 
képviselő-testület egyetértett. Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
 
Jegyzőkönyv - hitelesítőnek a következő képviselőket javasolja: 
 
PaedDr. Gencs Kinga 
Mgr. Bohony Irén 
Szavazás: mellette 4, ellene 0, tartózkodott 2. 
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2. Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
 

Iván Lajos ismertette az előző ülés határozati javaslatainak teljesítését.  
Iván: 
- Adatok a lakosság-nyilvántartásból: 3 születés, 3 elhalálozás, 11 beköltözés, 1 elköltözés. 
Lakosok száma: 2135.  
- Május 20. – Mészáros Gertrúd ovónő nyugdíjba vonulása. 
- Május 29. – Csatlakoztunk a Sine Metu polgári társulás kezdeményezéséhez. Községünk 8 
falurészének földjéből küldtünk a gombaszögi trianoni emlékmű talapzatába helyezett kapszulába. 
Kb. 570 község földje lett összegyűjtve. 
- Jún. 4. – emléktáblát avattunk fel a trianoni békediktátum 100. évfordulója alkalmából. Este 
tábortűzgyújtás  a Levente téren.  
- Jún. 12. – a VIWO befektetési vállalat értekezlete és újabb földvásárlási szándékai. 
- Jún. 15. – megkezdődött a Szajkó, Lesnická kontra Gelle Község pere. 
- Jún. 16. – pályázatot nyújtottunk be a Szlovák Kormányhivatalba a régi községháza épületének 
hőszigetelésére és ablakcseréjére. 
- Jún. 17. – befejeződött a gellei templom tetőszerkezetének rekonstrukciója. 
- Jún. 18. – folyamatban vannak a tornaterem hőszigetelési munkálatai. 
- Jún. 19 – megnyílt a körforgalom. Néhány hiányosságot reklamáltunk, valamint megoldást kell 
találnunk a buszra járók parkolási lehetőségére. 
- Jún. 20. – folytatódik a harc az illegális szemetelőkkel. Beazonosítást követően a tettes 
jelentkezett, elnézést kért és a szemetet elszállította a sárosfai hulladéklerakatra. 
- A hulladékgyűjtő udvar állandóan felteli, mert az elszállító cég nem tartja be a szállítási 
harmonogramot. Segítségül hívtuk a galántai  ADA céget. 
- Jún. 19. – a munkabaleset kivizsgálása lezárult. 
- Jún. 20. – esőzések idején a község szennyvízcsatornái nem bírják elnyelni a vizet, mivel a 
lakosok egy része beleengedi az esővizet. Reklamáltunk  a Nyugat-Szlovákiai Vízműveknél. 
- Jún. 22. – ülésezett az Önkéntes Tűzoltó Testület vezetősége. Fő feladata a községi ivóvízhálózat 
hidrantjainak kitakarítása és üzemképességének lepróbálása. 
 - Jún. 26. – nagysikerű búcsúi táncház a Pósfa zenekar rendezésében.  
 - Közhelyeinket folyamatosan fertőtlenítjük. A Slovnafttól 100 l fertőtlenítőt kaptunk. 
 
 

3. A 2019-es év zárszámadása 

 

A polgármester ismertette a 2019-es év zárszámadását és a 43 363,34 többlet szétosztását a 
következőképpen: 

• 10%-át , azaz 4 336,33 €-t a rezerva alapba, 
• a fennmaradó 39 027,01 €-t a pénzügyi alapba. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 
 

− Iván – a pénzügyminisztérium döntésének értelmében a tartalékalapot 2021. december 31-ig 
fel lehet használni a szükséges beruházások és kiadások fedezésére. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0. 



 
A KT tudomásul veszi a főellenőr jelentését. 
 
 
4. A kutyatartásról szóló általános érvényű rendelet  megtárgyalása 

 
 

− Iván – az ombudsmantól érkezett egy levél, miszerint minden községnek rendelet formájában 
kell szabályozni a kutyatartást. Egy hozzászólás érkezett, melyet letárgyaltunk. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0.  
 

 

5. A község tulajdonában lévő közhasznú célokat szolgáló ingatlanok bérbeadását 

szabályozó általános érvényű rendelet megtárgyalása 

 

− Iván – a rendelet ki volt függesztve, nem érkezett hozzászólás. 
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 0.  
 

5.  Kérvények és egyéb aktuális témák megtárgyalása 

 

• Pőthe Mónika kérvénye 

− Iván – a község tulajdonában lévő, az egyházgellei kataszterben elterülő  63/24 helyrajzi 
számú parcellát szeretnék megvásárolni. A község a Jednotától vásárolta meg ezt a területet. Az a 
kérdés, milyen áron adjuk el? 
− Menyhart – becsültessük fel. 
− Iván – felbecsültessük és csak azután szavazunk róla. 
A KT a kérvényt tudomásul veszi.  
  

• Álló Simon kérvénye 

− Iván – az ógellei kataszterben lévő 134/1 és 134/2 helyrajzi számú parcellákat szeretné 
megvásárolni. A mellette levő teleknek több tulajdonosa van. 2 lehetőségünk van. Eladjuk Álló 
Simonnak és a tervezett utat áthelyezzük, vagy megvásároljuk a tulajdonosoktól és nem adjuk el. 
Jelenleg ezt a területet a TSZ bérli. 1 hónapon belül lezárul a falufejlesztési terv. Amennyiben ez a 
terület építési területté lesz nyilvánítva, az ár is növekedik. 
− Álló – van egy elképzelt ár, amennyit hajlandóak vagyunk kifizetni. Az az ár már nem fog 
nekünk megfelelni. 
A KT a kérvényt tudomásul veszi. 
 

• Kiss Gábor és Pecsuk Alexandra kérvénye 

− Iván – az Egyházgelle 35 számú bérlakás parkolójában szeretnének egy pléhgarázst 
elhelyezni. 
Szavazás: mellette 0, ellene 6, tartózkodott 0. 
 
 


